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Til: Studentparlamentet (SP)   Saksbehandler:Organisasjonsrådgiver 1 
Fra: Arbeidsutvalget 2 

 3 

Konstituering   4 

PSak 00/25 a, b, c, d og e   5 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    6 

 7 
Vedtak:   8 

• Mats Ugland og Mitra Fagerli Rahman velges til ordstyrere    9 

• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   10 

• Kontrollkomiteen (KK) og William Sæbø velges til tellekorps   11 

 12 

b) Godkjenning av innkalling og saksliste   13 

 14 

Vedtak:   15 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   16 

 17 

c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   18 

 19 
Vedtak:   20 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i møtet   21 

d) Orienteringssaker fra: 22 

• Arbeidsutvalget (AU) 23 

Amalie orienterte. Velkommen til nytt rom. Nødutgangene er der og der og vi skal 24 

ikke ha noe foran dørene slik at man får fri utgang. Vi har kun muntlige 25 
orienteringer til dette møtet. Vi har fått tilbakemeldinger i form av møtekritikk fra 26 
forrige møte. Vi tar disse tilbakemeldingene på alvor og har derfor utformet 27 
kjøreregler for AU på parlamentsmøter. Vi takker for tilbakemeldingene. Videre 28 
har jeg deltatt på budsjettkonferanse. Jeg har vært i møte med 29 

utdanningsministeren ifb opptak til høyere utdanning og vært med på omvisning 30 
på HV. Det går veldig bra på HV, men ikke like bra med opptak til 31 
barnehageutdanningen. Minner om at vi har et facebook arrangement og at de 32 
kandidatene som ikke stilte innen fristen kan ha lagt ut sitt kandidatur der. 33 
 34 

Victoria orienterte. Jeg har skrevet et høringssvar til stortinget på vegne av 35 
parlamentet. Det handlet om støtte til å knytte studiestøtten til 1,5 g. Dere vil få 36 

dette tilsendt med sakspapirene til P5 for ettergodkjenning.  37 
Har hatt kartleggingsmøte med SFR lederteam for å kartlegge hva som fungerer 38 
og hva som ikke fungerer på studentdemokratiet på OsloMet.  39 
 40 
Elias orienterte. Har deltatt på VT møte. Under møtet så ble reglementet for SiO 41 
mat og drikke revidert med ønske om å gjøre dem mer åpne, det ble vedtatt at VT 42 
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skal søke SiO om 22, 2 millioner kr og en resolusjon som anerkjenner Neuf som 43 
et naturlig møtested ble vedtatt. Deltok på SAIH konferanse hvor jeg lærte om 44 
hvordan høyere utdanningsinstitusjoner kan vise solidaritet til andre aktører i 45 
samfunnet og kom i kontakt med det nyetablert SAIO OsloMet, som vi planlegger 46 
å ha tettere kontakt med. Har vært på LMU møte. Her ble det tatt opp 47 

campusprogrammet, som viser at studentene har for lite arealer og det trengs at 48 
de får større plass på Pilestredet. Den fullstendige rapporten kommer til 49 
sommeren. Sendt inn debattinnlegg til Universitas om avisens manglende 50 
dekning av valg ved andre høyere utdanningsinstitusjoner som ikke er UiO. Hatt 51 
møte med Ruter. Møtet ble arrangert på initiativ fra lederen av SFR LUI, Bjørn 52 

Olav Greve. Hans-Markus Jensvold Kverneng, politikk og medieansvarlig i VT 53 
deltok også på møtet. Møtet handlet å gjøre det lettere og billigere for studenter å 54 
reise, spesielt mtp. praksis. Møtet var også en fin mulighet å koble seg på Ruter 55 

og skaffe kontakter.   56 
 57 

• Velferdstinget (VT) 58 
Celine orienterte. Takk for sist. Mitt navn er Celine og jeg er fra VT. Vi har hatt 59 
et VT-møte og mye av det vi gikk gjennom har Elias nevnt. VI har også 60 
revidert helsepolitisk dokument og SiO mat og drikke. I tillegg er det også 61 

snart valg i VT og på torsdag blir det sofaprat med de som stiller til VT på 62 
Chateu Neuf kl 18. Bare å komme og delta. Videre vil jeg fortelle om initiativet 63 

faddervakt. Dette er et årlig initiativ som er samarbeid med natteravnene hvor 64 
man går på kveldstid og sørger for at fadderbarna og fadderne får en fin 65 
faddertid. Vi deler ut boller og vann og snacks til de som trenger det. Dere 66 

som er her, kan også være med å gå faddervakt. Det er veldig gøy og mange 67 
å glede. Hvis dere vil lese mer om dette kan dere søke på faddervakt SiO. Jeg 68 

har også med en QR-kode der dere kan melde dere på. Dere trenger ikke gå 69 

begge dagene, men alt hjelper. Ønsker lykke til til alle som stiller til verv.  70 

 71 
Forslag til vedtak:   72 

• Sakene tas til orientering.   73 

e) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   74 

 75 
 76 

Aron Kongsten og Trym Fjeldheim Karlsen er supplert til studentrepresentanter til 77 
styregruppa INTERACT ut studieåret 2024/2025. 78 

Vedtak:   79 

• SP godkjenner supplering av Aron Kongsten og Trym Fjeldheim Karlsen til 80 
studentrepresentanter til styregruppa INTERACT ut studieåret 2024/2025.  81 

  82 
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Til: Studentparlamentet (SP)   Saksbehandler: Leder, Amalie Fadler Opdal 83 
Fra: Arbeidsutvalget  84 

  85 

Valg av Arbeidsutvalget 86 

PSAK 19/25 87 

 88 
Amalie innledet saken. Vi skal da velge til arbeidsutvalget. Arbeidsutvalget er et fulltidsverv. 89 
Vi kommer til å starte med valg av leder, deretter nestleder. På formøte slo vi kron og mynt 90 
og det blir deretter UIA og så LMA. Godt valg.  91 
 92 
Valgkomiteen presenterte sin innstilling.  93 
 94 
Julie leste opp valgkomiteens innstilling til leder og nestleder. Anna leste opp valgkomiteen 95 
sin innstilling til utdanning og internasjonaliseringsansvarlig og læringsmiljøansvarlig.  96 
 97 
Man startet med valg av leder til leder.  98 
Det ble åpnet for å stille som kandidat. 99 
 100 
Victoria Skogsletten Dalen fremmet sitt kandidatur.  101 
Markus Charles Sætereng fremmet kandidaturet til Martin Myhr Wallin. 102 
 103 
Victoria er innstilt til leder av valgkomiteen og fikk derfor holde valgtale først. Valgtalen 104 
refereres ikke. 105 
 106 
Markus leste opp valgtalen til Martin Myhr Wallin. Valgtalen refereres ikke. 107 
 108 
Ordstyrere opplyste om at man vurdert det slik at det er hensiktsmessig å ikke ha spørsmål 109 
til de posisjonene til de kandidatene som ikke er i rommet. Men man ønsker å høre med 110 
salen om man ønsker å ha spørsmål til de kandidatene som er her. Det nikkes fra salen og 111 
man har kun spørsmål til de posisjonene der kandidatene er til stedet. Det blir derfor ikke stilt 112 
spørsmål til noen av lederkandidatene til AU ettersom den ene kandidaten ikke er til stedet. 113 
 114 
KK opplyser om hvordan skriftlig valg vil foregå. 115 
Det ble foretatt skriftlig valg av leder til Studentparlamentets arbeidsutvalg. 116 
 117 
 118 
KK la fram resultatene fra valget. 19 stemmeberettigede i salen. 19 ble avgitt, en var fylt ut 119 
feil og ble ikke telt med. Victoria Skogsletten Dalen er valgt til ny leder av AU. 120 
 121 
Man gikk videre til valg av nestleder til AU. 122 
 123 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til nestleder. 124 
Mats Vincent Fjeldstad og Yosef Ihdego fremmet sitt kandidatur. Charles Markus Sætereng 125 
fremmet Martin Myhr Wallin sitt kandidatur.  126 
 127 
Ettersom en av kandidatene ikke er til stedet blir det ikke mulig å stille spørsmål til 128 
kandidatene. 129 
 130 
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Mats Vincent Fjeldstad er innstilt som nestleder av VK og fikk derfor starte med å holde sin 131 
valgtale. Valgtalen refereres ikke.  132 
 133 
Yosef Ihdego holdt sin valgtale. Valgtalen refereres ikke.  134 
 135 
Markus Charles Sætereng leste valgtalen til Martin Myhr Wallin. Valgtalen refereres ikke.  136 
 137 
KK opplyste om hvordan man stemmer i valget og presiserte at man kun kan skrive ett navn 138 
på stemmeseddelen.  139 
 140 
T.O. Jeg vil gjerne få oppklart om det er preferansevalg. 141 
 142 
KK oppklarer at det er flertallsvalg og at man derfor kun skriver ett navn på lappen. Dersom 143 
man ønsker preferansevalg så må det kreves av salen med alminnelig flertall.  144 
 145 
Andreas fremmet forslag om å ha preferansevalg i valget av nestleder.  146 
 147 
T.O. fra KK. Som noen husker så hadde KK problemer med å telle preferansevalg tidligere. 148 
Det bør ikke bli et problem i dag, men jeg vil likevel gjøre dere oppmerksomme på det. 149 
 150 
Det ble åpnet for diskusjon om man skal ha preferansevalg.  151 
 152 
Jeg har et spørsmål egentlig. Må man kunne ha alminnelig flertall for å bli valgt? Da lurer jeg 153 
på om det ikke er naturlig å ha preferansevalg. Dersom en ikke får alminnelig flertall i første 154 
runde, faller den ene ifra og så tar man ny runde. Dersom man bare skrive rett navn på 155 
seddelen, kan det da bli ny stemmerunde dersom en av kandidatene ikke får alminnelig 156 
flertall? 157 
 158 
KK opplyser at i preferansevalg så er det stemmetall som må oppnås og forhåpentligvis vil 159 
programvaren kjøre alle rundene. Det er den med flest stemmer som vinner. Det er ikke noe 160 
stemmetall, det er bare flertall av stemmene.  161 
 162 
Man tok en summepause.  163 
 164 
Hva skjer dersom den med flest stemmer ikke oppnår over halvparten, så må man ta valget 165 
på nytt. Da dere reviderte valgreglementet ble det vedtatt at dere skal ha alminnelig flertall 166 
som valgreglement. Dersom dere ønsker preferansevalg, må man kreve det. Andreas har 167 
fremmet dette og vi skal derfor votere over dette. 168 
 169 
Det ble åpnet for spørsmål.  170 
Hva var spørsmålet, på alminnelig flertall, er det da det eventuelt blir to valg dersom den ene 171 
ikke oppnår flertall? 172 
 173 
Ja, det stemmer.  174 
 175 
Preferansevalg er at man skriver 1, 2, 3 og så navnet på den man vil ha mest øverst. 176 
 177 
Ja, det stemmer.  178 
 179 
Man voterte over å ha preferansevalg. 180 
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 181 
Flertallet ønsker alminnelig flertallsvalg.  182 
 183 
KK gikk gjennom hvordan valget vil foregå.  184 
 185 
Det ble avgitt stemmer og tellekorpset gikk ut for å telle. 186 
 187 
KK legger fram resultatet fra stemmingen. Det ble oppnådd stemmelikhet mellom to av 188 
kandidatene og dermed må det gjennomføres på nytt. Dersom det blir stemmelikhet igjen er 189 
det valgkomiteens innstilling som gjelder.  190 
 191 
Valget ble foretatt på ny.  192 
 193 
Tellekorpset kom tilbake og KK presenterte avstemmingen. I valget av nestleder til AU 194 
oppnådde ingen av kandidatene flertall. Det var ikke stemmelikhet i valget og derfor må man 195 
ta det på ny.  196 
 197 
I henhold til det jeg spurte om i stad, om at ved stemmelikhet, vil det da bli gjenvalg mellom 198 
to. Blir tredjemann eliminert? 199 
 200 
KK svarer at i vedtektene og valgreglementet til SP står det ingenting om å stryke en 201 
kandidat som fikk færrest stemmer. Det er kutyme for å gjøre det. Dersom dere ønsker at 202 
den kandidaten med færrest stemmer skal strykes kan dere avgjøre det med å fremme det 203 
forslaget og stemme over det. 204 
 205 
Jeg fremmer forslag om å stryke den som har fått færrest stemmer slik at man voterer over 206 
de to som fikk mest stemmer og kan oppnå alminnelig flertall. 207 
 208 
KK føler behov for å poengtere at dersom man stryker den kandidaten med færrest stemmer, 209 
da vil den kandidaten bli gjort oppmerksom på at den fikk færrest stemmer.  210 
 211 
Ordstyrer opplyser om at man kan også gå over til preferansevalg.  212 
 213 
Jeg vil foreslå preferansevalg. Det er det presedens for og man bruker det også i VT. Jeg vil 214 
derfor foreslå det.  215 
 216 
Jeg ønsker å fremme et tredje alternativ som er å bruke simpelt flertall.  217 
 218 
Hva er forskjellen på alminnelig flertall og simpelt flertall? 219 
 220 
Slik jeg forstår det så er simpelt flertall når et forslag får flertallet av de avgitte stemmene, 221 
mens alminnelig flertall er mer enn halvparten av de tilstedeværende representanter 222 
stemmer for. 223 
 224 
Det er kommet nå kommet tre forslag til modifiseringer av valg. Simpelt flertall blir vurdert 225 
som mest ytterliggående av disse tre.  226 
 227 
Man starter med å votere over om man skal bruke simpelt flertall ved valg av nestleder. Da 228 
bruker man voteringen fra forrige runde. 229 
 230 
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13 stemte for simpelt flertall.  231 
 232 
KK gir resultatene. Det var 19 stemmeberettigede i rommet. 19 stemmer er avgitt og ingen 233 
var blanke. Yosef Ihdego er valgt som nestleder til Studentparlamentet.  234 
 235 
Man gikk videre til valg av utdanning og internasjonaliseringsansvarlig.  236 
Det ble åpnet for å stille som kandidat. 237 
 238 
Christian Landbo Olesen stilte som kandidat. 239 
 240 
Christian Landbo Olesen er enstemmig innstilt som utdannings- og 241 
internasjonaliseringsansvarlig av valgkomiteen og fikk holde sin valgtale. Valgtalen refereres 242 
ikke.  243 
 244 
Det ble åpnet for spørsmål. 245 
Det var ingen spørsmål.  246 
 247 
Christian Landbo Olesen ble valgt til utdanning- og internasjonaliseringsansvarlig ved 248 
akklamasjon.  249 
 250 
Man gikk videre til valg av læringsmiljøansvarlig. 251 
 252 
Det ble åpnet for å stille som kandidat.  253 
Denas Rakauskas stilte som kandidat.  254 
 255 
Denas Rakauskas er innstilt til læringsmiljøansvarlig av valgkomiteen. De holdt sin valgtale. 256 
Valgtalen refereres ikke. 257 
 258 
Denas Rakauskas ble valgt til læringsmiljøansvarlig ved akklamasjon.  259 
 260 

Vedtak: 261 

• Studentparlamentet velger Victoria Skogsletten Dalen til leder av Studentparlamentet 262 
for studieåret 2025/2026. 263 

• Studentparlamentet velger Yosef Ihdego til Nestleder i Studentparlamentet for 264 
studieåret 2025/2026. 265 

• Studentparlamentet velger Christian Landbo Olesen til Utdannings- og 266 
Internasjonaliseringsansvarlig i Studentparlamentet for studieåret 2025/2026. 267 

• Studentparlamentet velger Denas Rakauskas til Læringsmiljøansvarlig i 268 
Studentparlamentet for studieåret 2025/2026. 269 

 270 
  271 
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 272 
Til: Studentparlamentet (SP)   Saksbehandler: Amalie Fadler Opdal, leder 273 
Fra: Arbeidsutvalget  274 

  275 

 276 

Valg av Studentrepresentanter til Universitetsstyret 277 

PSAK 20/25 278 

 279 
Amalie la fram saken. Vi skal ta velge representanter til universitetsstyret. Universitetsstyret 280 
har to studentrepresentanter som skal være med i US og fatte strategiske beslutninger.  281 
 282 
VK la fram sin innstilling til Universitetsstyret. Anna leste opp innstillingene. Innstillingen til 283 
mannlig representant faller ettersom man hadde innstilt Yosef Ihdego til fast mannlig 284 
representant og han nå er valgt inn i AU. Man kan ikke sitte i arbeidsutvalget og 285 
Universitetsstyret samtidig. Elias Beisvåg Meyer er innstilt som mannlig vara til styret. Det 286 
var ingen kvinnelige kandidater som stilte innen fristen og derfor har VK ikke innstilt på 287 
kvinnelig representant.  288 
 289 
Det ble åpnet for å stille som kandidater til fast mannlig representant i universitetsstyret.  290 
Elias Beisvåg Meyer og Predrag Paulic stilte som kandidater.  291 
 292 
Elias holdt valgtale. Valgtalen refereres ikke.  293 
 294 
Predrag holdt valgtale. Valgtalen refereres ikke.  295 
 296 
Det ble åpnet for å stille som kandidat til fast kvinnelig representant i universitetsstyret.  297 
 298 
Annette Ellingsrud Kibsgaard meldte sitt kandidatur. Organisasjonsrådgiver fremmet 299 
kandidatur for Tina H. Masvik og Ida Nagel Fredriksen. 300 
 301 
 302 
Annette Ellingsrud Kibsgaard holdt sin valgtale. Valgtalen refereres ikke.  303 
 304 
Organisasjonsrådgiver holdt valgtale for Ida Nagel Fredriksen. Valgtalen refereres ikke. 305 
 306 
Organisasjonsrådgiver holdt valgtale for Tina H. Masvik. Valgtalen refereres ikke. 307 
 308 
Det ble åpnet for å stille spørsmål til kandidatene til fast mannlige representant i 309 
universitetsstyret. 310 
 311 
Hva er deres holdninger og tanker om KI eller AI. Jeg lurer på hva dere tenker om det? 312 
 313 
Predrag: KI og tankene mine rundt det. Ja, det er en ting jeg har prøvd å pushe på. Jeg satt i 314 
møte med ei som er jurist på OsloMet. De har satt i gang med å få KI reglement på OsloMet. 315 
Jeg er veldig positiv til det, men det tar lang tid. Det burde vært mye mer omfattende 316 
utdannings reglementet rundt det her. Fram med et reglement som virkelig fastsetter hva vi 317 
bør kunne og hva vi bør kunne noe om. 318 
 319 
Elias: nei, litt som Predrag sa, vi må få til et reglement. Flere studenter er usikre på hva man 320 
kan bruke på eksamener og i oppgaver. Jeg har brukt det i oppgaver og det skaper også 321 
problemer med danningen at man blir vant til å sende til KI og ikke søker så mye opp som 322 
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man gjorde tidligere. Et reglement for KI og bedre utdanning og informasjon om hvordan 323 
bruke det er viktig.  324 
 325 
Har dere noen konkrete ideer om campusarealer og hvordan kan disse brukes bedre nå når 326 
vi får økt studentmasse.  327 
 328 
Elias: om jeg har. Jeg vil gi dem en hel etasje i P46 med en svær lesesal slik som på 329 
Blindern, det er mangel på lesesalsplasser her. Mer realistisk, få Samfunnet til å åpne mer, 330 
ha vaskemaskiner, har hørt historier om studentråd som fikk kontor og så ikke fikk kontor 331 
likevel.  332 
 333 
Predrag: det er et veldig godt tema, det har kommet mye bra fra campusprogrammet. 334 
Dessverre har man fått litt pushback fra det og flere av de eldre ansatte vil ikke gi flere 335 
arealer fra seg. Jeg håper at i US kan man skape allianser og bonde med dem og kan få et 336 
bedre campus for studentene med mer rom til studentene.  337 
 338 
 339 
Jeg foreslår at man tar preferansevalg som den beste metoden.  340 
 341 
Det foreslås at det tas ut møtetiden dersom det vedtas.  342 
 343 
Er det vits i å ta preferansevalg når det bare er to kandiater? 344 
Nei.  345 
 346 
Det ble cupvalg mellom preferansevalg og simpelt flertall. 347 
Simpelt flertall falt. 348 
 349 
Det ble votert over om man skulle benytte preferansevalg resten av møtet.  350 
Preferansevalg resten av møtet ble vedtatt.  351 
 352 
KK forklarte hvordan preferansevalg fungerer.  353 
 354 
Det ble foretatt skriftlig valg på fast mannlig representant til universitetsstyret.  355 
 356 
Det ble foretatt skriftlig valg på fast kvinnelig representant til universitetsstyret.  357 
 358 
 359 
Tellekorpset kunngjorde resultatene fra valget til fast mannlig representant i 360 
universitetsstyret. Det var 16 stemmeberettigede i salen og 16 stemmer ble avgitt, ingen var 361 
blanke. Elias Beisvåg Meyer er valgt til mannlig fast representant til universitetsstyret.  362 
 363 
Tellekorpset kunngjorde resultatene fra valget til fast kvinnelig representant i 364 
universitetsstyret. Til kvinnelig representant var det 17 stemmeberettigede i salen og 17 365 
stemmer ble avgitt, ingen var blanke. Anette Ellingsrud Kibsgaard er valgt til fast kvinnelig 366 
representant til universitetsstyret.  367 
 368 
Det ble åpnet til å stille som til mannlig vararepresentant i universitetsstyret.  369 
 370 
Predrag Paulic, Carsten Magnus Harbitz Ellertsen og Trym Fjeldheim Karlsen stilte som 371 
kandidater. 372 
 373 
Predrag stilte som kandidat til mannlig vararepresentant til US og holdt sin valgtale. 374 
Valgtalen refereres ikke.  375 
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 376 
Carsten stilte som kandidat til mannlig vararepresentant til US og holdt sin valgtale. Valgtalen 377 
refereres ikke.  378 
 379 
Trym stilte som kandidat til mannlig vararepresentant til US og holdt sin valgtale. Valgtalen 380 
refereres ikke.  381 
 382 
Det ble åpnet for å stille som kvinnelig vararepresentant til universitetsstyret. 383 
Organisasjonsrådgiver fremmet kandidatur for 384 
Tina H. Masvik og Ida Nagel Fredriksen til kvinnelig vararepresentant til universitetsstyret.  385 
 386 
Det ble foretatt preferansevalg av mannlig vararepresentant til universitetsstyret. 387 
Det ble foretatt preferansefolk av kvinnelig vararepresentant til universitetsstyret.  388 
 389 
 390 
Tellekorpset kunngjorde resultatet fra valg til mannlig vararepresentant til universitetsstyret. I 391 
valget oppnådde ikke den ene kandidaten valgtallet i første runde og man gikk videre til 392 
andre runde. Carsten Magnus Harbitz Ellertsen er valgt til mannlig vararepresentant til US. 393 
Det var 17 avgitte stemmer. 394 
 395 
Tellekorpset kunngjorde resultatet fra valg til kvinnelig vararepresentant til US. Den ene 396 
kandidaten oppnådde valgtallet i første runde. Ida Nagel Fredriksen er valgt til kvinnelig 397 
vararepresentant til US. Det var 17 stemmeberettigede og 17 stemmer ble avgitt hvorav 1 398 
var blank.  399 
 400 
I prioritert rekkefølge blir det Ida Nagel Fredriksen som er første vara og Carsten Magnus 401 
Harbitz Ellertsen som er andre vara. 402 
 403 
 404 
 405 

Vedtak:  406 

• SP velger Elias Beisvåg Meyer til fast mannlig representant for studieåret 2025/2026 407 
til Universitetsstyret.   408 

• SP velger Annette Ellingsrud Kibsgaard til fast kvinnelig representant for studieåret 409 
2025/2026 til Universitetsstyret.   410 

• SP velger Ida Nagel Fredriksen til kvinnelig vararepresentant for studieåret 411 
2025/2026 til Universitetsstyret. 412 

• SP velger Carsten Magnus Harbitz Ellertsen til mannlig vararepresentant for 413 
studieåret 2025/2026 til Universitetsstyret. 414 
 415 

  416 
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Til: Studentparlamentet (SP)    Saksbehandler: Elias Beisvåg Meyer, LMA 417 
Fra: Arbeidsutvalget   418 
   419 

Valg av studentrepresentanter i nemnda for studentsaker  420 

PSAK 21/25 421 

   422 

Elias la fram saken. Da skal jeg legge frem valgsak angående valg av studentrepresentanter 423 
til nemda for studentsaker, videre kalt nemda. Nemda er OsloMets øverste klageorgan og 424 
fatter endelig vedtak i alle studentrelaterte klagesaker. Organet er lovfestet og man kan ikke 425 
instrueres utenifra.  426 

Nemda møtes en gang i måneden og vervet kan være ganske krevende grunnet 427 
alvorligheten i sakene. En kan ikke sitte i nemda for studentsaker og skikkhetsnemda siden 428 
skikkhetsnemda innstiller til nemd for studentsaker. Vervet er honorert og det velges to 429 
representanter pluss vara. Valgkomiteen skal nå redegjøre for sin innstilling.  430 

Valgkomiteen la fram sin innstillingen. Julie leste opp innstillingen. Bjørn Olav og Annette 431 
Ellingsrud Kibsgaard er begge enstemmig innstilt.  432 
 433 
Det ble åpnet for å stille som kandidater til nemnd for studentsaker. 434 
 435 
Annette Ellingsrud Kibsgaard trakk sitt kandidatur. 436 
 437 
Silje Alnes og Bjørn Olav Greve stilte som kandidater.  438 
 439 
Begge kandidatene holdt valgtaler. Valgtalene refereres ikke. 440 
 441 
Det var to kandidater til to plasser og salen valgte Bjørn Olav og Silje Alnes ved 442 
akklamasjon.  443 
 444 
Det ble åpnet for å stille som vara til nemnd for studentsaker.  445 
Det var ingen kandidater som stilte.  446 
 447 
Arbeidsutvalget ble gitt fullmakt til å foreta suppleringsvalg. 448 
 449 
 450 
Vedtak: 451 
 452 

• SP velger Silje Alnes og Bjørn Olav Greve til faste representanter for studieåret 453 
2025/2026 til nemda for studentsaker  454 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 455 

  456 
 457 

 458 

  459 
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Til: Studentparlamentet (SP)       Saksbehandler:   460 
Fra: Arbeidsutvalget        UIA - Predrag Paulic 461 
  462 

Valg av studentrepresentanter til skikkethetsnemnda  463 

PSAK 22/25 464 

 465 

Predrag la fram saken. Som dere ser i sakspapirene er skikkethetsnemnda et sentralt organ 466 
oppnevnt av institusjonens styre. Nemnda skal bestå av en leder, en studieleder eller 467 
tilsvarende og to fagpersoner fra de relevante utdanningene, to representanter fra 468 
praksisfeltet, ekstern jurist og to studentrepresentanter. Skikkethetsnemnda har møter ved 469 
behov. Om det er saker som reises for nemnda, vil det være vanskelige og omfattende saker 470 
som krever grundig behandling.  471 

Det oppfordres til at studentrepresentantene kommer fra en av de utdanningene som 472 

omfattes av skikkethetsforskriften. Disse utdanningene faller innenfor lærer, helse- og 473 

sosialpersonell. Man kan ikke sitte i nemda for studentsaker og skikkhetsnemda samtidig. 474 

Det vil ikke være mulig å stille som vara til dette vervet grunnet streng konfidensialitet.  475 

 476 

Valgkomiteen la fram sin innstilling. Julie leste opp innstillingen. Julianne Martine Grotnes og 477 
Milly Meyer er begge enstemmig innstilt av valgkomiteen.  478 

Det ble gjort obs på at det ikke skal velges varaer selv om det står i sakspapirene. Dette fordi 479 
det ikke er varaplasser i dette vervet. 480 

Milly Meyer trakk sitt kandidatur. 481 

Det ble åpnet for å stille som kandidat. 482 

Julianne Martine Grotnes stilte som kandidat og holdt sin valgtale. Valgtalen blir ikke referert.  483 

Predrag Paulic stilte som kandidat og holdt sin valgtale. Valgtalen blir ikke referert. 484 

 485 

Julianne Martine Grotnes og Predrag Paulic ble valgt ved akklamasjon. 486 

Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 487 

 488 

Vedtak:  489 

• SP velger Julianne Martine Grotnes og Predrag Paulic til faste representanter for 490 
studieåret 2025/2026 til Skikkhetsnemda. 491 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 492 

  493 
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Til: Studentparlamentet (SP)       Saksbehandler:   494 
Fra: Arbeidsutvalget       UIA - Predrag Paulic 495 
   496 
 497 

Valg til kontrollkomiteen  498 

PSAK 23/25 499 

 500 

Predrag la fram saken. Det er vedtaksfestet at vi trenger en kontrollkomite som holder AU i 501 
skinnet holdt jeg på å si. Medlemmer av KK kan ikke sitte i noe annet enn KK. Vi skal velge 502 
en representant som skal sitte for studieåret 2025/2026. Det etterstrebes kjønnsbalanse i 503 
KK. Dermed er det to menn som sitter i KK allerede, så dermed, om mulig, burde det komme 504 
en kvinnelig representant inn i KK. 505 

 506 

Valgkomiteen la fram sin innstilling. Det var ikke noen kandidater til KK innen fristen og 507 
derfor har VK ingen innstilling, men vi anbefaler å stille til KK.  508 

Benedicte Marie Finneide stilte som kandidat til KK. Hun holdt sin valgtale. Valgtalen 509 
refereres ikke.  510 

 511 

Benedicte Marie Finneide ble valgt ved akklamasjon. 512 

 513 

Vedtak:  514 

• SP velger Benedicte Marie Finneide til representant for studieåret 2025/2026 til 515 
kontrollkomiteen. 516 

 517 
  518 
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Møtekritikk 519 

 520 

Tusen takk for et godt møte. Takk til alle kandidater. Gratulerer til de som ble valgt. Når det 521 
kommer til møteutførelse i dag så synes vi det har vært litt mye rot. Vi som sitter og følger 522 
med har hatt vansker med å følge med. Håper det blir litt mer orden neste gang.  523 

Tusen takk for hyggelig møte og takk for tilliten.  524 

Takk det har vært veldig koselig og fint med memes. Jeg har klart å følge med sånn 80%. 525 

Takk for koselig møte, jeg skulle ønske folk var flinkere til å holde mikrofonene nærmere 526 
munnen for det var vanskelig å høre. 527 

Takk til alle som stilte til valg og til de som vant, gratulerer. Takk til AU og takk for havremelk 528 
i dag. 529 

Takk for møtet og takk til AU, takk for boller, skulle gjerne hatt litt lengre dopause. 530 

Takk for møtet, jeg er også enig med VK at vi må ha samme valgprosedyre og at vi ikke 531 
endrer underveis. Det er min subjektive mening. 532 

Tusen takk for godt møte, jeg vil gjerne si det samme som hun foran meg, vær så snill å ikke 533 
mumle og snakk rett inn i mikrofonen. Det er et verktøy for tilrettelegging og det er veldig 534 
slitsomt. 535 

Jeg synes det har vært et relativt bra møte, det har vært litt rot, men det har vært bra. Jeg 536 
har vært litt motstander av det andre rommet, men jeg er enda mer motstander av det 537 
rommet vi har nå. 538 

Ja, jeg må si meg enig i at det har vært litt rot i dag. Jeg synes det er synd på valgmøte, det 539 
burde vi sluppet i dag. Takk til alle som har stilt. Utenom det så har det vært et fint møte. 540 

Takk for tilliten, jeg beklager også for å ha bidratt til litt av surret. Sånn er det når man ønsker 541 
å benke og ønsker å stille.  542 

Tusen takk for godt møte, gratulerer til alle som har stilt og godt valg.  543 

Takk for møtet, det blir jo litt rot, men det er symptomatisk på at vi prøver å gjøre ting helt 544 
riktig. Foreslår at på neste valgmøte så tar man en oppsummering helt på starten dersom 545 
man skal gjøre noe annet med stemmingen. Tusen takk for tilliten, takk for samarbeidet med 546 
AU, gleder meg til nye AU også. Husk å puss tennene før dere legger dere. 547 

Takk for tilliten og takk for servering. Synes alle kandidatene som holdt taler var veldig flinke.  548 

Tusen takk for valgkamp, tusen takk for tilliten, gleder meg til å se dere igjen til høsten. 549 

Takk for tilliten og jeg kommer til å ligge å gruble på i kveld på hva slags dyr dere ville vært. 550 

Takk for fint valg, fint møte, takk for tilliten og god 17. mai til alle sammen. 551 

Jeg må kanskje formelt be om talerett, men det går fint. Kjekt å være tilbake. Jeg ville 552 
kanskje gjort ting litt annerledes, men det er ikke min plass å bestemme, det har kanskje KK 553 
mer å si på.  554 

Jeg tar selvkritikk på at jeg ikke nevnte overgang til preferansevalg tidlig, men målet var å 555 
gjøre det så i trå med reglementet som mulig. Dere kan gjerne komme med tilbakemelding til 556 
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KK eller sende forslag om endring. Vil gjerne ha tilbake penner. Veldig godt møte, dere var 557 
veldig tålmodige.  558 

Jeg vil gi masse skryt til dere, dere har vært veldig rause og tålmodige. Fortsett å være gode 559 
mot hverandre og de som har stilt og ikke ble valgt. Vil gjerne påpeke at det er dere som 560 
velger valgreglementet og vi har kanskje lært at man ikke skal ha flertallsvalg når det er mer 561 
enn to personer. Vi har skjønt at diktboks var en suksess. Takk for møtet. 562 

Jeg vil legge meg på samme linje og si takk for et fint møte og jeg kommer til å blokke alle 563 
som sender memes i etterkant. Når det er snakk om rot så må jeg gi kun skryt til AU og KK 564 
som har gjort sitt arbeid med å følge valgreglementet og være så åpen og ærlig som mulig. 565 
Det er helt vanlig at det blir litt surr i en organisasjon som har stor utskiftning av reglement og 566 
folk. Jeg tror KK og AU vil ta det med seg, men vi har også fremmet deres forslag som er tatt 567 
opp og vedtatt. Dere må sette dere inn i valgreglementet selv. Takk for et godt møte. 568 

Takk for godt møte. Jeg skal ta møtekritikk på møtekritikk og si til Carsten at tusen takk for at 569 
du ikke spurte hva dyr jeg er. Jeg er nok mest som en tiger. Tusen takk for godt møte.  570 

Tusen takk for et godt møte, takk til alle som stilte. Vi har mye mer suksess enn i fjor. 571 

Tusen takk for et fint møte, tusen takk til alle som har stilt, det er tøft å stille til valg, så kudos 572 
til alle. Takk for tilliten, det er ganske absurd å bli valgt. Takk til AU for et fint møte, takk til 573 
VK, KK, tellekorps, jeg synes selv om det ikke går helt på skinner hele tiden så går møtet 574 
bra, gi noen en klem hvis de liker det. 575 

Jeg vil gjerne takke valgkomiteen ordentlig. Jeg vil gjerne ha valgkomiteen opp på 576 
talerstolen, uten dere kan vi ikke ha en valgprosess. Tusen takk for et fantastisk møte, for 577 
alle som stiller. Uten dere har vi ikke et studentdemokrati. På fredag er det sommerfest og vi 578 
håper å se dere alle der. Der kan vi ta den ordentlige ferieringen. 579 

Møtet ble lukket 21.23. 580 


